
Odpově ď na otevřený ctopis

9±Anny zab‘i-vaiící se imenováním novéředitelky MŠ

16. 6. 2021 zaslat Tý deník Kromě říž ska na obec anonymní dopis, tý kající se jmenování nové ředitelky MŠ .

V této souvislosti prosí o informace, kterése tý kají vý bě rového řízení na ředitelku MŠ .

V obci byly zaznamenány dalš í dva anonymy. Jeden obdrž ela nově jmenovanáředitelka MŠ - -

‚ druhý pracovnice MŠ

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova neschvaluje twtvářeoi a š íření jakékoli anonymní komunikace.

Vý sledek hlasování:

Pro: 91 Proti: 1 (Ž ůrek P.l I Zdrž eli se: 4 (Hradil A., Mě rka P., Pospíš ilík R., Sklenář V.)

Usnesení č. 12l20Z12021 bylo schváleno.

Přílohy:

11 Anonym Tý deiťk Kromě říž ska

12 Anonym

11 Anonym

Vyjádření zastupitele P. Ž ůrka k bodu 9.6

9.7 Reakce na příspě vek zastupitele Ž ůrka

Na soukromý ch stránkách www.kostelecuholesova.eu hodnotí zastupitel Ing. Petr Ž ůrek “ trojlístek radních“ ,

kteří rozhodli ojmenování ředitelky MŠ . V tomto hodnocení uvádí řadu lž í a tímto způsobem mate veřejnost.

Diskuze:

Hlobil P. st. - reakce na příspě vek zastupitele Ž ůrka

www.kostelecuholesova.eu - ZZO Č 19 - VIDEOZÁ ZNAM - KOMENTÁ Ř E - Petr Ž ůrek

Pan Ž ůrek ve svém příspě vku hodnotí „ trojlístek radních“ , kteří rozhodli o jmenování ředitelky MŠ .

1. Nikdo z trojlístku nemásebemenš í odbornost pro posouzení vhodnosti kandidáta.

NEMATE PRAVDU - v roce 1992 jsem ukončil doplň ující pedagogickéstudium zamě řené na učitelství

odborný ch předmě tů pro střední š koly. Vlastním VYSVĚ DČ ENI o pedagogickézpůsobilosti.

2. Nikdo z nich nikdy nebyl ředitelem š kolní vzdě lávací instituce

Ř editelem jsem nikdy nebyl, ale 23 roků jsem zastával funkci - pedagogický zástupce, statutární zástupce

ředitele š koly. Absolvoval jsem kvalifikační studium umož ň ující vý kon funkce ředitele š koly nebo š kolského

zařízení. Vlastním lustrační osvě dčením s vý rokem - není evidován. Byl jsem členem konkurzní komise při

konkurzu na pracovní místo ředitele střední š koly.

3. Nikdo z nich nemápedagogickéči psychologickévzdě lání.

NEMATE PRAVDU — v rámci závě rečnézkouš ky učitelskézpůsobilosti jsem vykonal mimo jinétakéústní

zkouš ku z pedagogiky a ústní zkouš ku z psychologie.

4. Trojlístek je pro volbu ředitelky MŠ odborně nula.

NEMÁ TE PRAVDU - vý š e uvedenáargumentace vaš e tvrzeni zcela jasně wrací.

Pane Ž ůrku, 25. 5. 2021 jsem vš em zastupitelům, a tudtž takéVám, zaslal e-mailovou poš tou dokumenty,

na základě který ch jste mohl napravit nepravdy uvedenéve Vaš em příspě vku. Vy jste tak neučinil. Proto mi

nezbý vánic jiného, než abych i jáVám vystavil hodnocení Vaš í osoby. Pro volbu ředitelky MŠ , ne trojlístek, ale

Vy osobně jste odborně nula. Pane Ž ůrku, jste záludný manipulátora lhář.
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Ž ůrek P. - přečetl své vyjádření, kteréje zveřejně nou přílohou tohoto bodu.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova vyzý vázastupitele Ž ůrka, aby upustil od matení veřejnosti lž ivý mi

informacemi.

Vý sledek hlasování:

Pro: S J Proti: 2 (Mě rka P., Ž ůrek P.) J Zdrž eli se: 4 (Hradil A., Pospíš ilík R., Sklenář V., Zmeš kal J.)

Usnesení č. 13120712021 bylo schváleno.

Přílohy:

14 Petr Ž ůrek Www stránky - příspě vek

t5 Reakce na příspě vek zastupitele Ž ůrka

16 Vysvě dčení o pedagogické způsobilosti Hlobil

17 Osvě dčeni pro funkci ředitele š koly Hlobil

18 Lustrační osvě dčení Hlobil

Vyjádření zastupitele P. Ž ůrka k bodu 9.7

10. Smlouva o spolupráci se Sdruž ením mě sta obcí vý chodní Moravy

ZO byla předlož ena Smlouva o spolupráci se Sdruž ením mě st a obcí vý chodní Moravy.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova schvaluje Smlouvu o spolupráci se Sdruž ením mě st a obcí

vý chodní Moravy.

Vý sledek hlasování:

Pro: 14/Proti: 0/Zdrž eti se: O

Usnesení č. 14/207/2021 bylo schváleno.

Přílohy:

Kompostování v obcích vý chodní Moravy lVRDReqistr

SMOVM Spolupráce obec Kostelec u Holeš ova k odsouh

vzor SMOVM Vý půjčka projekt XY obec

11. Poskytnutí flnančního daru na konto obcí postiž ený ch tornádem

Rada obce Kostelec u Holeš ova navrhuje poskytnutí finančního daru z rozpočtu obce Kostelec u Holeš ova

určeného na obnovu obcí postiž ený ch tornádem ve vý š i 50 tis. Kč. Po diskuzi zda poslat peníze na konto

vybrané obce nebo na okresní mě sto nebo na kraj se ZO shodlo - poslat celou částku finančního daru

na transparentní účet zřízený jihomoravský m krajem.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova schvaluje poskytnutí finančního daru z rozpočtu obce Kostelec

u Holeš ova určeného pro obnovu obcí postiž ený ch tornádem ve vý š i 50 tis. Kč na transparentní účet účet

zřízený Jihomoravský m krajem a pově řuje starostku obce provedením potřebný ch administrativních kroků.

Vý sledek hlasování:

Pro: 14 / Proti: Ú / Zdrž eli 5C: Q

Usnesení č. 15/207/2021 bylo schváleno.

Přílohy:

Program SMS CRjak jednoduš e pomoci tornádem za

Transparentní účty pro postiž enéobce

Darovaci smlouva od obce [mal
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12. Diskuze - různé

Diskuze:

Pospíš ilík A. mám dotaz na R. Pospíš ilíka, můž ete upřesnit jak probě hlo jmenování ředitele ZŠ

bez konkurzu, říkal jste ž e se na konkurz na ředitel ZS zapomně lo, ž e se nestihl

udélat,jak to tedy tehdy bylo?

Pospíš ilík R. nové bylo v roce 2012 uzákoně no š estiletéfunkční období ředitelů š kol zákon umož ň oval

době hnout funkční obdobíjiž jmenovaný ch ředitelů

Pospiš ilík A. vy jste říkal, ž e se konkurz nestihl udě lat

Pospíš ilíkováM. Radek říkal, ž e proš vihl! termín

Mě rka P. bylo mož né nechat š estiletý termín probě hnout a konkurz nedě lat, než jsme se rozhodli,

ž e konkurz udě láme, tak už bylo po termínu

Hlobil P. st, zareagoval na příspě vek zastupitele Ž ůrka, uveřejně ný v periodiku KOSTKA - Fó rum

zastupitelů - Lž í zdůvodnil podvůdek - podrobně ji popsáno níž e

Zmeš kalj. mi říkal, ž e paní Horákována stavebním úřadu mu navrhla způsob,jak

by mohl začít stavě t, zajímalo by mě proč byla tato odpově d‘obce

Pospíš ilikováM. dostala se ke mě informace od I, T, ž e pokud obec vydákladnéstanovisko

k tomu, ž e sráž kovou vadu z garáž í bude dočasně chytat do beček, tok ž e mu st° “ ební

úřad vydástavební povolení, nevím jak bychom řeš ili situaci, kdy by i dostal

na základě tohoto souhlasu obce stavební povolení, postavil garáž e a VaK Kromě říž by

následně neodsouhlasil napojenísráž kovékanalizace do jejich jednotnékanalizace, dotaz

na Vak‘ š el zobce už před dvě ma mě síci, byl už ně kolikrát urgován a stále nemám

stanovisko, VaK se mi nevyjádřil ani k tornu coje třeba nejdříve vě dě t, zda to bude bráno

jako prodlouž ení kanalizace nebo přípojka kanalizace, kaž dáz tě chto staveb spadá

stavebním povolením pod jiný správní úřad, prodlouž ení kanalizace povoluje vodoprávní,

nikoliv stavební úřad, nemám stanovisko VaKu zda to povolí, př!padně za jaký ch

podmínek, tato zálež itost mě la bý t řeš ena ješ tě než se začaly pozemky na garáž e

prodávat, ted‘jsme v situaci, ž e máme rozprodanámísta na garáž e a nevíme jestli

bude mož né ně kam odvádě t deš ťové vody, budeme se snaž it situaci řeš it ale VaK uvaž uje

v Kosteleci ojednotnékanalizaci s mechanicko-biologickou COV a brání se proto

napojováníbalastních vod, kterépro ně znamenají provozníkomplikace při čiš tě ní

odpadních vod zobce

Zmeš kal J. ž ádost se souhlasem obce se zachytáváním sráž kovévody do beček stejně musí bý t

doplně na o stanoviska VaK, ž e do budoucna bude souhlasit s napojením na kanalizaci

Pospíš itíkováM. a máto projednanés VaKem, ž e mu to do budoucna povolí?

Zmeš kal J. nemůž e tam ž ádost dát bez stanoviska obce

Hlobil P. ml. nikdo dopředu nedápovolení, když se nevíjak to v budoucnu dopadne,je třeba

postupovat systematicky, sám za sebe říkám, ž e pokud bych zjistil, ž ejsen] hlasoval pro

prodej obecního pozemku na garáž a ted‘tam garáž bý t nemůž e tak bych byl pro zpě tný

odkup pozemku obcí, hledat viníka nemácenu,je třeba to řeš it

Pospiš ilíkováM. mi neřekl druhou část informace, ž e k tomu, aby mu stavební úřad vydal

stavební povalení tak kromě souhlasu obce se záchytem deš ťovky do beček musí ješ tě

přinést příslib VaKu, ž e budou souhlasit s napojením na kanalizaci, ten příslib zatím

nikdo z nás nemá

Zmeš ka[J. zamítli mu stavební povalení za to, ž e deš ťovávoda nepůjde do kanalizace

Hlobil R st. tady teď asi nedojdeme k ž ádnému řeš ení

Pospíš ilíkováM. potřebujeme z VaKu dostat alespoň příslib, ž e nám napojení na jejich kanalizaci povolí

host zjaký ch prostředků byla hrazena oprava sjezdu u mého RD po vybudování VO, dě lali to

pracovníci obce

Pospíš ilíkováM. materiálovénáklady nebyly a placeno bylo v mzdách pracovníků obce

host proč nebyla reklamace na š patně odvedenou práci

Hlobil P. st. stavba je na obecním pozemku

host obec souhlasila se stavbou sjezdu

Hlobil P. st, není zřízeno ž ádné vě cné břemeno, je to část sjezdu na obecním pozemku, který má

kdekdo z nás ijá, sám jsem si to zaplatila sám se o to staráni, nedě lámi problém,

na rozdíl od jiný ch lidí,jestli je tam jeden obrubník trochu propadlý abych si ho před

svý m barákem sám spravil

host doporučil jsem protlak, a řekl jsem, ž e budu pož adovat aby to bylo uvedeno do původního

stavu
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Hlobil P. st. řekl jste mi také, ž e byste to nepřevzal, ž eje práce š patnéodvedená,jájsem vám řekl, ž e
s převzetím problém nemám a VO od r. 201702018 bez problémů funguje

host upozorň uji no pro podlou vozovku mezi kanalizační vpustía kanalizočníš ochtou mezi

domy čp. 265 o267

Hlobil P. st. necháme to posoudit VoK

SuralaJ. Kostelec, Ně mčice O Roš tě níorganizujíspolečně vý jezd dobrovolníků no pomoc obcím
postiž ený m tornádem, v úterý 6.72021, bude zajiš tě no doprava autobusem, bude
vyhláš eno VR

Hlobil P. st. - zareagoval na článek v KOSTCE

KOSTKA - Fó rum zastupitelů - Lž í zdůvodnil podvůdek

Autor: Ing. Petr Ž ůrek, zastupitel obce

1. Pan Hlobil starš í lhal o existenci PD, když 1. 3. 2018 podepisoval smlouvy se soukromý mi majiteli

pozemků. Projektovádokumentace prokazatelně vznikla až o 7 mě síců pozdě ji.

MANIPULUJETE S FAKTY - v příspě vku „ Takový malý podvůdek“ jste uvedl nepravdu, ž e projekt byl

vypracován v srpnu 2019. Na tuto nepravdu jsem Vás upozornila sdě lil jsem- Projekt byl vypracován

v r. 2018 aje součástí PŘ EDAVACIHO PROTOKOLU o předání funkce starosty obce 4. 12. 2018.

Toto métvrzení se potvrdilo. Důkazem je Souhrnnátechnickázpráva září 2018 „ Revitalizace zeleně v obci

Kostelec u Holeš ova, kterou máte navě š enu na svý ch www stránkách.

Pan Hlobil starš í lhal o existenci PD, když 1. 3. 2018 podepisoval smlouvy se soukromý mi majiteli

pozemků - to je z Vaš í strany sprostálež . Opakovaně pro Vás pane Ž ůrku cituji: Č lánek IV. odstavec 3

Smlouvy - Smluvní strany prohlaš ují, ž e si tuto smlouvu před svý m podpisem přečetly. Prohlaš ují dále, ž e byla

podepsáno po vzájemném projednání podÍe jejich pravéo skutečnévůle, určitě , váž néo srozumitelně , nikoli

v tísni za nápadně nevý hodný ch podmínek.

Při vzájemný m projednání byli majitelépozemků seznámeni, v čem spočívázalož ení práva Obce Kostelec

u Holeš ova provést obnovu zeleně na vý š e uvedeném soukromém pozemku. Nikdy jsem netvrdil, ž e to bylo

na základě vypracovanéprojektovédokumentace, jak se mi to pane Ž ůrku snaž íte urputně vnutit.

2. Pan Hlobil st, lhal, ž e na pokácení stromů na pozemcích soukromý ch majitelů ž ádnédalš í

zmocně ní nepotřebuje.

Pane Ž ůrku, necitujete mě přesně , což vede k manipulaci s fakty. Jájsem přesně uvedl -Obec ž ádné

dalš í zmocně ní nepotřebovala. V příspě vku „ Takový malý podvůdek“ jste uvedl - Obec 17. 6. 2020

za majitele ž ádala o pokácení stromů. Ž ádost dolož ila smlouvou s majiteli, kde ž ádnézmocně ní obce

uvedeno není. To je Vaš e interpretace. Administrátora účastníci správního řízení ve vě ci kácení stromů mě li

jiný názor, který vycházel ze smlouvy.

Opakovaně pro Vás pane Ž ůrku cituji:Č lánek II. odstavec I Smlouvy - Předmě tem této smlouvy je založ ení

právo Obce Kostelec u Holeš ova provést obnovu zeleně no vý š e uvedeném soukromém pozemku.

V průbě hu správního řízení nevznesl ž ádný z účastníků připomínku na absenci zmocně ní obce

ke kácení stromů. Po skončení správního řízení a realizace daného projektu, přichází pan Ž ůrek

s problémem, který je problémem jen pana Ž ůrka.

Závě r - příspě vky v rubrice Fó rum zastupitelů „ Takový malý podvůdek“ , „ Lž í zdůvodnil podvůdek“ a řada

dalš ích, kteréútočí na mou osobu, přesně odráž í stav autora, který je trvale v tě ž kémentální krizi.

Proto je neberu váž ně a nechávají mě klidný m.

13. Závě r

Zasedání ZO Kostelec u Holeš ova č. 20 bylo ukončeno 29.6.2021 v 21:49 hod.
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Ově řovatelé: Zdeně k flesnil

Petr Mě rka

Starostka JDr. Marcela Pospíš ilíkováv.

Místostarosta Ing. Petr Hlobil st. v. r.

Datum vyhotovení: Ý
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